
Aalborg, 24.6.2020 

Kære Klima, Energi- og Forsyningsudvalg 

 

Vedrørende brændeovne 

Det er bekymrende, at der i forbindelse med aftalen om reduktion af CO2 ikke er 

nævnt udfasning af brændeovne. 

I store byer med forholdsvis billig fjernvarme vil det både sundheds- og 

miljømæssigt være en rigtig god investering, at udfasning af brændeovne kommer 

med som en mulighed eller krav. 

Det har tidligere været fremme fra flere borgmestres side, at det vil være en stor 

gevinst. 
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